



董事局與中聯辦協調部交流會面 Meeting with the Coordination Department of the Liaison Office of the Central People's Government (LOCPG)

鄧明慧主席（前排右五）和董事局成員與中聯辦協調部副部長陳澤濤先生（前排左四）及有關官員聚會，藉此感謝該部對本院內地參訪團的支持，並就本港醫療衛生服務深入交流。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, right 5), the Chairman, and other Board Members met with Mr. CHEN Zetao (front row, left 4), Deputy Director-General of the Coordination Department of the LOCPG, and other officials, to express their gratitude to the Department for supporting the mainland delegations of the Group. During the meeting, both sides also conducted in-depth exchanges on Hong Kong medical services.

董事局與中聯辦社會工作部交流會面 Meeting with the Department of Social Affairs of the Liaison Office of the Central People's Government (LOCPG)

鄧明慧主席（前排左七）和董事局成員與中聯辦社會工作部副部長周和先生（前排左六），以及有關官員會面，就本院社福服務、青年發展計劃及未來展望，彼此互相交流及討論。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, left 7), the Chairman, and other Board Members, met with Mr. ZHOU He (front row, left 6), Vice Director of the Department of Social Affairs, LOCPG, and other officials. During the in-depth discussion, both sides exchanged views on social welfare, youth development and future development of the Group.



鄧明慧主席（左四）與董事局成員感謝一眾嘉賓繼續支持東華三院。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 4), the Chairman, and other Board Members, thanked all guests for their continued support to our Group.

董事局輪東宴 Directors' Dinner

是次晚宴由多位副主席及總理宴請，藉此維繫與歷任董事局成員、長期支持本院服務的善長及機構代表的友好關係。
Hosted by Vice-Chairmen and Directors, the event was held to strengthen the interaction with former Board Members as well as the Group's long-standing individual donors and organisation representatives.

東華三院特殊學校聯校運動會頒獎典禮 TWGHs Joint Special Schools Sports Day Award Presentation Ceremony

運動會由本院屬下3所特殊學校聯合舉辦，學生、家長及義工合共400多人出席活動，氣氛熱鬧、充滿活力。

The event was jointly organised by 3 TWGHs Special Schools, with over 400 participants including TWGHs special school students, their parents and volunteers. It was a day filled with vibrant energy and lively atmosphere.



一眾嘉賓與獲頒「傑出運動員獎」的學生合照。
The guests took a photo with student athletes who won the "Outstanding Athlete Award".



本院主席兼名譽校監鄧明慧女士（右一）和學務委員會主任委員蔡加怡副主席（左二）致送紀念品予主禮嘉賓中國香港殘疾人奧委會行政總監胡小玲女士（右二）。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 1), the Chairman cum Honorary School Supervisor, and Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (left 2), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a souvenir to the officiating guest, Ms. WU Siu Ling, Elaine (right 2), Executive Director of China Hong Kong Paralympic Committee.

